
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 5/6/2025 
 

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α’ Θεσσαλονίκης     

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 

ΘΕΜΑ:  «Μεγάλος ο αριθμός των αναβολών στις δικαστικές υποθέσεις» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Μεγάλη είναι η ταλαιπωρία των πολιτών, τα σχετικά έξοδα και αργή η απονομή της 

δικαιοσύνης, καθώς, υπάρχουν δίκες που έχουν εισαχθεί και έχουν αναβληθεί πάνω από δέκα 

φορές, σε όλες τις δικαιοδοσίες και σε όλους τους βαθμούς. Αυτό σημαίνει απώλεια 

εργατοωρών και κόστος, τόσο εις βάρος του κράτους, όσο και εις βάρος των Ελλήνων πολιτών, 

οι οποίοι αναγκάζονται να απουσιάζουν αρκετά συχνά από την εργασία τους. Προκαλείται, 

δηλαδή, πολλαπλό περιττό κόστος, τόσο για το ελληνικό Δημόσιο, όσο και για τους ίδιους τους 

πολίτες, οι οποίοι χάνουν πολύ χρόνο για να βρουν το δίκιο τους, χωρίς τελικά να απονέμεται 

δικαιοσύνη. Εξ’ άλλου, η  κατάσταση αυτή οδηγεί σε συσσώρευση μεγάλου αριθμητικού όγκου 

μη εκδικασμένων υποθέσεων και σε πολύ μεγάλες καθυστερήσεις στην απονομή της 

Δικαιοσύνης, σε σημείο που να τίθεται πλέον θέμα αρνησιδικίας. 

Το χειρότερο είναι αυτό που συμβαίνει σε πολύ σοβαρές δίκες, όπως αυτές των Μικτών 

Ορκωτών Δικαστηρίων κακουργημάτων. Παρατηρείται ότι, ακόμα και τα δικαστήρια αυτά, 

αναβάλουν υποθέσεις, παρά την επιμονή για εκδίκαση των υποθέσεων από την πλευρά των 

παθόντων, με τη συνήθη, κυρίως, αιτιολογία παρ. 2Α, του άρθρου 349, του ΚΠΔ (κώλυμα στο 

πρόσωπο συνηγόρου), στηριζόμενα στο γεγονός ότι είναι πρωτοείσακτη υπόθεση, κάνοντας 

κατάχρηση του εδ. 4, της παραγράφου 2, του ίδιου άρθρου. Η πρακτική αυτή, όσο διαιωνίζεται, 

μεγαλώνει το αίσθημα της αδικίας στους παθόντες και ταυτόχρονα, υποβαθμίζει στη συνείδηση 

των πολιτών την έννοια της Δικαιοσύνης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5907

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/6/2025



 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Πόσες πρωτοείσακτες δίκες στα Μικτά Ορκωτά Δικαστήρια Κακουργημάτων Αθηνών είχαν 

προσδιοριστεί να εκδικαστούν από τις αρχές του έτους 2025 μέχρι σήμερα; 

2) Πόσες πρωτοείσακτες δίκες στα Μικτά Ορκωτά Δικαστήρια Κακουργημάτων Θεσσαλονίκης 

είχαν προσδιοριστεί να εκδικαστούν από τις αρχές του έτους 2025 μέχρι σήμερα; 

3) Πόσες πρωτοείσακτες δίκες στα Μικτά Ορκωτά Δικαστήρια Κακουργημάτων είχαν 

προσδιοριστεί να εκδικαστούν από τις αρχές του έτους 2025 μέχρι σήμερα στην υπόλοιπη 

Ελλάδα, εκτός Αττικής; 

4) Πόσες εκ των ανωτέρω πρωτοείσακτων δικών αναβλήθηκαν;  

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κουπελόγλου Συμεών 

 

 

  




